

نطاق العمل / Scope of Work

آلية تسليم مواد المناقصة للمستفيدين:

- عدد المستفيدين:

✓ 300 صياد في مديرية الخوخة.

- استقبال المستفيدين وتسجيل طلباتهم:

✓ يقوم المورد بتجهيز مساحة مناسبة أو مخزن صغير تتضمن عينات معتمدة لجميع الأصناف المطلوب توريدها وأيضا اثناء فترة التوزيع.

✓ يتم تحديد يوم مخصص لاستقبال المستفيدين، ويقوم كل مستفيد باختيار المواد التي يحتاجها وفق العينات المتاحة ضمن المبلغ المعتمد.

✓ تُسجّل بيانات كل مستفيد ومتطلباته بشكل دقيق وواضح ليسهل تسليمه المنحة المقدمة له فيما بعد.

- التعبئة والتغليف:

✓ بعد اعتماد طلبات المستفيدين، يقوم المورد بتجهيز المواد الخاصة بكل مستفيد داخل صناديق (أو كراتين) مناسبة من حيث الجودة والمقاس، ويُشترط أن تكون الصناديق (الكراتين) جديدة وخالية من أي علامات تجارية.

✓ يُكتب على كل صندوق اسم المستفيد ومحتوياته باستخدام لاصق، إضافة الى لاصق توفره المنظمة يتضمن شعار المنظمة والمانح بحيث يقوم المورد بإصاقه على الصناديق (الكراتين).

✓ تحفظ جميع الصناديق في مخزن مناسب يوفره المورد يضمن سهولة التنظيم والتوزيع.

- التسليم للمستفيدين:

✓ يتم تحديد يوم للتسليم بالتنسيق مع لجنة إشراف من المنظمة.

✓ يتم تسليم كل حزمة للمستفيدين المسجلين مسبقاً مقابل البطاقة الممنوحة لهم من المنظمة أثناء مرحلة الاختيار.

Procedure for Delivering Tender Materials to Beneficiaries

- Beneficiaries Number:

✓ 300 fishermen in Al-Khokha District.

- **Beneficiary Reception**

- ✓ The supplier prepares a designated area containing approved samples of all items to be delivered.
- ✓ A specific day is set for receiving beneficiaries. Each beneficiary selects the items they need based on the available samples and within the approved budget.
- ✓ Each beneficiary's data and requirements are recorded accurately and clearly to facilitate the delivery of the grant provided to them later.

- **Packing and Packaging**

- ✓ After the beneficiaries' requests are approved, the supplier prepares the materials for each beneficiary inside boxes (or cartons) suitable in terms of quality and size. It is required that the boxes (cartons) be new and free of any trademarks.
- ✓ Each box is labeled with the beneficiary's name and contents using adhesive, in addition to an adhesive provided by the organization that includes the organization's and donor's logos, which the supplier then affixes to the boxes (cartons).
- ✓ All boxes are kept in a suitable warehouse provided by the supplier, ensuring easy organization and distribution.

- **Distribution to Beneficiaries**

- ✓ A distribution day is scheduled in coordination with the organization's oversight committee.
- ✓ Each package is delivered to pre-registered beneficiaries against the card issued to them by the organization during the selection phase.